
şubemizin Karaman Belediyesi ile birlikte 
düzenlediği "Karaman'ın Depremselliği" Pa
neli yapıldı... 

Panelde konuşan Şube başkanımız Tacet-

tin Sert, 17 Ağustos deprem faciasından 

sonra gündemden düşmeyen jeoloji mü

hendisliğinin daha iyi tanınmasının ve hak 

ettiği yerin verilmesinin bizim çalışmaları-

problemlerini çözmenin zor olduğunu belir
terek Konya'daki binaların yansını çürük 
olduğunu ve kum ocaklarından hala çürük 

kumlar geldiğini vurguladı. 

Konya'nın jeoloji haritası tamamlanıyor... 

Konya Büyükşehir Belediyesi Jeolojik Hiz

metler Birimince yürütülen çalışmalar 

hakkında Şube yönetim kurulu üyelerimiz 

"İmara Esas Olacak Konya'nın Jeoloji Hari

tası" konusunda Büyükşehir Belediyesi 

Başkanlık Danışmanı Jeoloji Yüksek Mü

hendisi Abdülkadir Bulduk'tan bilgi aldı. 

Güney Asya Depreminin ardından uzman
lar Konya'nın taşıdığı deprem riskini tartış
tı 

Konya'nın Akşehir, 
Tuz Gölü, Beyşehir 
ve Emirdağ fayları 
ile çevrelendiğini be
lirten Selçuk Üni
versitesi Jeoloji Mü
hendisliği öğretim 

üyesi Yrd. Doç. Dr. Yaşar Eren, Konya'nın 
çevresindeki fayların hareket etmesi duru
munda Konya Ovası içerisinde yer alan 
alüvyal zemin içinde yapılan yüksek katlı 
binaların olası bir depremde etkilenebilece
ğini ama bunu büyük bir felaket yaşanaca-

mızla, bizi idare 

edenlerle birlikte ola

cağını belirtti. Beledi

ye başkanı Ali Kan-

türk de beyin gücü-

n ü n önemine dikkat 

çekerek belediye ola

rak eğitim çalışmalarına önem verecekleri

ni vurguladı ve Karaman halihazır haritası

nın ihalesinin yapılacağını söyledi. Ayrıca 

yeraltı haritasının da çizilmesi için de start 

verilmiştir dedi. 

Şubemizin düzenlediği "Konya'nın Dep
remselliği" Paneli yapıldı... 

Panelin açılış konuşmasını yapan Şube 

başkanımız Tacettin Sert, Odamızın daha 

önce yetkililere yaptığı teknik uyarıların 

Türkiye'de ve Konya'da yaşanan acı olay

lardan sonra dikkate alındığını belirtti. Pa

nelde konuşan Selçuklu Belediye Başkanı 

Doç. Dr. Adem Esen, Konya'da inşaat 



ğı anlamına gelmediğini belirtti. Şube Yö

netim Kurulu üyemiz Yrd. Doç. Dr. Tahir 

Nalbantçılar ise "deprem, tedbiri alındığın

da bir afet değil doğa olayı olarak kalır" de

di. 4 büyüklüğünde bir depremin bile ülke

mizde yıkım ve can kaybına yol açtığını 

söyleyen Nalbantçılar, "bilinçsizce verilmiş 

yer seçimi ve yapılaşma kararlan, yetersiz 

altyapı, düşük standartlarda yapı üretimi, 

kaçak yapılaşma, ranta dayalı hızlı ve dü

şük nitelikli kentleşme faktörlerinin etki

siyle ortaya çıkan sağlıksız kentleşmeler 

sonucunda kentsel alanlarımız, tehlikeler 
karşısında riskli yaşam çevrelerine dönüş

türülmüştür" dedi. 


